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Terugblik 9 april 
9 April kwam Klaas Bakker een avond verzorgen met film en 
muziek over Venetië. 
Venetië is een bijzondere stad in het noordoosten van Italië. 
Bijzonder omdat er alles over water moet worden aangevoerd, er 
is wel een verbinding met het vasteland waarover vrachtwagens 
van alles over kunnen aanvoeren maar waarna er overgeladen 
wordt op bootjes om bij de consumenten te worden afgeleverd.  
Dus is er een drukte van belang over het water. 
Er is een breed water het "Canal Grande" en heel veel kleine 
smalle kanaaltjes. 
We kregen mooie beelden te zien van de ongeveer honderd 
kerken, de prachtige pleinen, waaronder het San Marco plein en 
de vele hoe kan het anders met al dat water.  
 
 

En veel bruggen, waarvan de brug der zuchten een 
heel bekende is. 
De stad is al gesticht in de vijfde eeuw en bestaat 
uit 118 eilandjes en staat bekend om zijn 
historische centrum. 
De stad heeft dan ook een enorme 
aantrekkingskracht voor toerisme, zelfs zoveel dat 
de stad eronder gebukt gaat. 

 5.00 gerekend per 
persoon die de stad bezoekt. 
Groot probleem is de stijging van de zeespiegel 
samen met het langzaam wegzakken van de stad.   
Er is wel een systeem uitgevonden genaamd Mose, dat bestaat uit 78 beweegbare caissons,
deze kunnen omhoog worden gezet als dat nodig is om daarmee te voorkomen dat er te veel 

water de Lagune instroomt en de stad onder loopt. 
We hebben genoten van de prachtige beelden en de mooie 
klassieke muziek die Klaas op piano en zijn klavier liet horen.
Zelf was ik jaren geleden een keer in Venetië geweest en keek 
er naar uit om heerlijk met  lief in een gondel met een 
zingende gondelier te worden rondgevaren, echter de gondelier 
was kennelijk met het verkeerde been uit bed gestapt was één 
en al chagrijn en was van zingen al helemaal geen sprake. Dus 

nu genoten van de prachtige film. 
 

Annette Tonino. 
Groetjes Jannie Stam 
 
 
Reiscommissie  
Beste vrouwen van nu 
Helaas hebben wij het voorjaarsreisje van 25 April naar Oudenbosch moeten cancelen. 
Er was te weinig animo voor dit uitje. 
We hebben minimaal 40 personen nodig voor de bus en we hadden maar 23 aanmeldingen.
Wat wij natuurlijk heel spijtig vinden  voor de personen die zich wel opgegeven hadden. 
We proberen in oktober toch nog een najaarsreisje te organiseren en hopen dat het dan wel 
lukt, anders zijn wij genoodzaakt de reiscommissie op te heffen wat wij zeker heel spijtig 
zullen vinden. 

Hartelijke Groet, de reiscommissie 
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2 enquêtes goed lezen a.u.b.

1e  de Nieuwsbrief
Het bestuur heeft gemerkt dat het aantal leden terug loopt nadat we de nieuwsbrief per mail 
verzenden
We denken dat het komt omdat bij vele leden de digitale nieuwsbrief niet zo goed gelezen 
wordt en dat er nog al wat leden hem liever weer gewoon op papier in de bus krijgen..
Op papier wordt hij nog eens bekeken en via de mail niet. 
We leven tegenwoordig dan wel in een digitale wereld, maar niet iedereen is er handig in of 
heeft er niet zoveel mee. 
Wij als bestuur begrijpen dat en willen die leden daarin tegemoet komen
Vind je nu ook dat je de nieuwsbrief liever weer op papier thuis bezorgd krijgt, laat dit dan 
even weten bij Agatha liefst per mail a.veld371@upcmail.nl of anders per 
telefoon 0611135751.
Schaam je niet en geef je voorkeur aan.

Het bestuur.

2de Afdelingsbijeenkomsten
Sinds januari hebben we 2 bijeenkomsten s middags gehouden en oktober en november is 

Wil je het graag in  2025 weer in de wintermaanden de bijeenkomsten 
dan weten bij één van de bestuursleden. 
Liefst per mail. (zie de mailadressen en/of telefoonnummers). 
Ook als je het er niet mee eens bent. Meeste stemmen geldig.

2025
Het bestuur is al weer bezig met het invullen van de bijeenkomsten voor 2025. 
Heb je een leuk idee om iemand uit te nodigen, dan horen we dat graag.
In oktober 2025 bestaan we 80 jaar en dat gaan we groots vieren, ook ideeën daarover 
horen we graag.  

Website
15 april is de nieuwe website de lucht in te gaan, ook onze eigen website: 
Vrouwen van Nu Dordrecht. Er moet nog veel opkomen, maar dat komt allemaal 
nog. Het is even wennen om alles in te vullen, maar het komt goed.
Als je op de landelijke site of de provinciale onder het kopje voor leden tikt, moet je inloggen.
Dat doe je met je lidnummer (dat staat op je Vrouwen van Nu ledenpasje) en dan je 
postcode zonder een spatie tussen de cijfers en letters.

Bestuursvergadering


